
Z Á P I S č. 4

z veřejné schůze ZO, konané dne 15. 12. 2004
v zasedací místnosti OÚ Kosořice

Přítomni:   Josef Poslt, Václav Vávra, Jaroslav Kovář, Josef Koštejn, Jiří Hruška,
      Ing. Tomáš Poslt

Omluveni: Jan Bednář
      Dále byli přítomni občané dle prezenční listiny

Jednání zahájil a řídil p. Josef Poslt – starosta. Konstatoval, že jednání je usnášení schopné.

P r o g r a m :

1. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele
2. Kontrola minulého zápisu
3. Schválení rozpočtu Mikroregion Chlum
4. Odsouhlasení nového počítače pro veřejný internet
5. Schválení výše poplatků za komunální odpad na rok 2005
6. Návrh rozpočtu na rok 2005  - rozpočtové provizorium
7. Rozpočtové opatření – rok 2004
8. Seznámení s přemístěním autobusových zastávek
9. Diskuze
10.  Usnesení
11.  Závěr

Pan starosta pak nechal hlasovat o navrženém programu.
Schváleno 6 hlasy

K bodu 1
Návrhová komise: Ing. Poslt, Kovář
Ověřovatelé zápisu: Hruška, Koštejn
Zapisovatelka: Vanda Kalinová

Schváleno 6 hlasy

K bodu 2
Byla provedena kontrola minulého zápisu k níže uvedeným úkolům:
50/04 - dokončení inventury – p. Koštejn – úkol splněn do15.10.2004
51/04 – pověření starosty ohledně pozemků. Dne 29. 9. 2004 proběhlo jednání mezi
             p. Pekařem ml. a ZD Luštěnice, zastoupeným p. Ing. Stránským a za účasti právní
             pomoci JUDr. Borovcem – bylo dohodnuto: OÚ podá výpověď na pozemky, které
             požaduje p. Pekař ml.. Dále p. Pekař ml. musí provést dohodu se ZD Luštěnice
             o pozemkové úpravě na své požadované pozemky. V případě, že nedojde k dohodě,
              nájemce opět ZD Luštěnice.
52/04 - výstavba RD Kosořice , plány jsou dány k připomínkování
53/04 – úkol splněn -  žádost o vykácení topolů byla podána
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K bodu 3
Byl předložen rozpočet na r. 2005 Mikroregionu Chlum a hovořeno o významu vstoupení do
tohoto Mikroregionu.

Schváleno 6 hlasy

K bodu 4
OÚ se přihlásil o dotaci veřejného internetu po dobu tří let zdarma , linka ISDN bude
zprovozněna od ledna 2005. Otevřeno bude v době provozu místní knihovny a zodpovídat
bude sl. Jana Kunová – knihovnice

Schváleno 6 hlasy
K bodu 5
Byl předložen návrh na výši poplatku 700,-- Kč na 1 známku COMPAG za odvoz
komunálního odpadu na rok 2005 pro fyzickou osobu , 1 030,-- Kč pro právnickou osobu

Schváleno 6 hlasy

K bodu 6
Příprava rozpočtu na rok 2005. Ing. Tomáš Poslt požádal všechny komise, a spolky, aby
připravily plán akcí na r. 2005 s finančním předpokladem pořádaných akcí. Obec bude
hospodařit do doby schválení rozpočtu na 2005 s 1/12  měsíčně  skutečností r. 2004.

K bodu 7
Rozpočtové opatření rok 2004 č.2, jedná se o úpravu položek, kde se buď nevyčerpá nebo
přečerpá.

K bodu 8
Pan Poslt – starosta seznámil přítomné se zápisem pro Urbanistickou studií + dopis DI, kde se
uvádí, že umístění autobusových zastávek z hlediska bezpečnosti silničního provozu v obci je
nevyhovující a bylo doporučeno OÚ o přemístění. Tato záležitost je v jednání a návrh
přemístění vyvěšen k připomínkování. Schváleno 6 hlasy

K bodu 9
Pan. Poslt vyzval přítomné k diskuzi, případným námětům a připomínkám.

Informoval, že byl požádán p. Pekař Václav ml. a p. Dvořák Josef v zimním období  o
provádění pluhování a odklízení sněhu.
Dr. Kredba – vznesl dotaz na přípojky plynofikace. Zda bude splněna kvóta ve sdružení
Doubravka. K tomuto podal vysvětlení pan starosta Poslt, že k této záležitosti bude jednání
dne 16. 12. 2004 v Luštěnicích. Kritizoval laxní přístup k celé záležitosti – sdružení
Doubravka.
Dále p. Kredba připomínkoval velkou rychlost na cestě ke školce, kde by bylo třeba dát
značení ke snížení rychlosti. Bylo zodpovězeno, že to není tak jednoduché, ale bude se to
řešit. Dále na mostě svodidla, kde docházelo k nehodám.
Dále hovořil o přeměření pozemků – bylo zodpovězeno, že je to stále v řízení.
Pan Vávra - místostarosta sdělil – že Údržba silnic Mnichovo Hradiště  - p. Drázský přislíbil,
že na podzim to bude hotové, v obci byly prováděny opravy, které byly reklamovány nebyla
proto uhrazena faktura. Po dohodě by svodidla měla být zhotovena do března 2005.
Pan Štecher – připomínkoval autobusovou zastávku Charvátce, Rejšice – Luštěnice, MB, týká
se přemístění. Dále upozornil v zimním období, že lávka je velice kluzká a ouzká, je třeba i
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zde provést úpravy. Rovněž se to týká i chodníků.Bylo zodpovězeno, že bude řešeno
s přemístěním zastávek.
Paní Sabolová připomínkovala chodníky směrem na Dobrovice, a to z důvodu, že je velký
provoz a tudíž se nedá z bezpečnostního důvodů mnohdy procházet.
Pan Vávra – místostarosta sdělil, že tato rekonstrukce si vyžádá cca 700 tisíc (bylo požádáno
o dotaci)
Pan Poslt informoval ohledně komunikace před domem č. 9 (Kredbovi), bylo rozhodnuto, že
zde bude zelený pruh + místo na otáčení autobusů
Problém všech obcí s parkováním nákladních vozidel – pro obce přítěž.
Závěrem poděkoval Svazu žen za brigádu, kterou zorganizovaly na úklid obce při hrabání
listí. Jinak místní občané se moc nezúčastnili.
Připomněl, že je třeba organizovat zájezdy pro starší občany jak do divadel, tak výlety. Je
třena to řádně na rok 2005 naplánovat.
Závěrem poděkoval pracovnici OÚ Kalinové V., která končí pracovní poměr k 31. 12. 2004
a představil novou pracovnici p. Kovaříkovou Jaroslavu, která nastoupí od 1. 1. 2005.

K bodu 10

Usnesení z 4. zasedání zastupitelstva obce
konaného dne 15. prosince 2004

Zastupitelstvo obce:

a) schválilo

54/04 zapisovatelkou schůze: Vanda Kalinová

55/04 ověřovatele zápisu: Jiří Hruška, Josef Koštejn

56/04 program 4. jednání zastupitelstva

57/04 návrhovou komisi ve složení: ing. Tomáš Poslt, Jaroslav Kovář

58/04 Rozpočtové opatření obce Kosořice č. 2/2004

59/04 rozpočet Mikroregionu Chlum

60/04 poplatky za odvoz komunálního odpadu v roce 2005 ve výši 700 Kč pro fyzickou
osobu, 1030 Kč pro právnickou osobu

61/04 nákup počítače pro zajištění provozu veřejné internetové stanice v částce 16 000
Kč

62/04 připravované přemístění autobusových zastávek

b) pověřuje

63/04 Finanční výbor vypracováním návrhu rozpočtu do dalšího veřejného zasedání

Václav Vávra, místostarosta obce Josef Poslt, starosta obce
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K bodu 11
Zasedání ukončil pan starosta obce dne 15 12. 2004 v hod. v 18.30 hod.

Ověřovatelé zápisu:    Jiří Hruška ………………………

Josef Koštejn…………………….

Zapsala:                      Vanda Kalinová …………………

Josef Poslt Vávra Václav
starosta obce místostarosta


